
Bestyrelsesmøde den 10. februar 2022 

Kort referat. 

Bestyrelsen drøftede status for driften af anlægget. En statistik over 
elforbruget viste, at det lå på ca. 15.000 kWh om måneden. Det 
besluttedes at forberede et projekt vedr. varmegenvinding mv. i 
saunaerne for at spare på energiforbruget. 

Kaffemaskinen har kørt gratis i en længere periode, og omkostningerne 
til det er nu oppe på ca. 15.000,- pr måned. Det besluttedes at 
genindføre betaling. Prisen for en kop kaffe hhv. kakao vil blive sat, 
således at omkostningerne går i nul. 

Bestyrelsen havde en længere drøftelse af rengøringen, som man ikke 
var tilfreds med. Drøftelsen vil blive fortsat på et kommende 
bestyrelsesmøde på grundlag af et forslag til ny organisering af 
rengøringen. 

Bestyrelsen tog derpå fat i forberedelsen af den forestående 
generalforsamling den 25. april 2022, kl. 19:30 i Charlottehaven. Der 
udspandt sig i den forbindelse en drøftelse af fremtiden for 
bestyrelsesarbejdet og nødvendigheden af udskiftning. Emner som 
hvordan vi sikrer en fortsat succesrig vinterbadeklub og hvordan vi 
sikrer ”klub-DNA’ets” overlevelse kom op. Emnet vil også blive taget op 
på generalforsamlingen. 

Næste bestyrelsesmøde finder sted den 3. marts. 
 


